
Zápis z pedagické komise AS FEL, 7. 1. 2005 
 
Přítomni: Kubátová, Němcová, Kříha, Bednařík, Kútna, Hekrla, Pěchouček, Koutník, Habala 

proděkan Muller 
 
 

1. Seznámení přítomných s úkoly pedagogické komise a s prací komise v minulém 
senátu. 

2. Informace o Dlouhodobém záměru (DZ) fakulty. Jde o budoucí směřování fakulty a 
zvýšení prestiže, proto je třeba jeho plnění průběžně  sledovat a vytáhnout z něho 
nějaké stručné „desatero“, podle kterého bychom se mohli rozhodovat i při návrzích 
na příští vedení fakulty. Další náměty: „Dlouhý program“, podpora nadaných studentů 
formou těžších variant předmětů, podrobná finanční analýza. 

3. Problém kvality a organizace dálkového studia – problém s laboratorní výukou pro 
větší paralelky (organizace soustředění) – možná změna způsobu rozdělování 
finančních prostředků. 

4. Úroveň studentů v anglické formě studia – dotaz na vedení FEL ohledně jejich 
konkrétního financování, výzva k důslednosti při udělování zápočtů a zkoušek. 

5. Informace o novém bakalářském programu „Aplikovaná informatika“ hlavně 
z globálního hlediska:  

a. zatím je ve stadiu silné rozpracovanosti,  
b. zájem senátu by měl být na ekonomickém zdůvodnění,  
c. snaha o akreditaci již v květnu (?!),  
d. problémy se specializací „průmyslová informatika“, 
e. problém odčerpání studentů stávajícím oborům, 
f. problém přijímacího řízení do magisterských programů 
g. dohoda o rozšiřování dílčích nehotových materiálů jen do pedagogické komise 
h. zařadit do programu na březnové zasedání senátu 

6. Konkrétní dotaz na proděkana ohledně přijímání studentů z jiných universit do našeho 
magisterského programu – úprava webu, mail proděkanovi. 

7. Výzkumné záměry – jen krátká informace, problém bude podrobněji probírán na 
vědecké komisi AS FEL. 

 
 
 
Zapsala Kubátová 
7. 1. 2005 


